

# Pandangan Sepintas



## Cara kami bekerja untuk memakmurkan dunia

Kami merupakan sebuah syarikat keluarga yang menyediakan makanan, bahan mentah, penyelesaian pertanian dan produk industri untuk memakmurkan dunia secara selamat, bertanggungjawab dan mampan. Kami menghubungkan petani dengan pasaran, pelanggan dengan bahan mentah, dan keluarga dengan keperluan harian.

## Cara kami melakukan perbezaan

## Kami ialah rakan global

Kami mempunyai	Beroperasi dalam	Menjual kepada	Dengan pengalaman selama
<b>160K+</b>	<b>70</b>	<b>125</b>	<b>159</b>
ahli pasukan	negara	pasaran	tahun

## Kami memimpin dengan nilai-nilai kami

Kami mendahulukan masyarakat. Kami mencapai lebih tinggi. Kami melakukan perkara yang betul—supaya pelanggan kami boleh berjaya, dan masyarakat serta orang ramai hidup maju.

 <h3>Mewujudkan hubungan</h3> <p>Kami mendorong orang ramai bersama-sama untuk menjadikan sistem makanan dan pertanian dunia lebih mampan, berdaya tahan dan mudah dicapai dengan berada di tengah-tengah rantai bekalan global.</p>	 <h3>Menyampaikan perspektif</h3> <p>Dengan pengalaman selama lebih daripada 159 tahun, kami menawarkan kepakaran yang dipercayai dan pandangan jangka panjang, supaya kami boleh melakukan perkara yang betul pada hari ini dan untuk generasi akan datang.</p>	 <h3>Berfikir ke hadapan</h3> <p>Kami mendengar dan mengambil berat, supaya kami boleh menjangka dan memenuhi keperluan pelanggan kami dan berinovasi dengan tujuan dalam dunia yang sentiasa berubah-ubah.</p>	 <h3>Berkongsi secara mampan</h3> <p>Dengan kemampanan yang tersemai dalam matlamat kami, ini menjadi sebahagian daripada semua yang kami lakukan. Kami membina rantai bekalan yang mampan yang memberi manfaat kepada manusia dan planet yang kita kongsi bersama.</p>
---	--	---	---

## Perkara yang kami lakukan dalam rantai bekalan

<h3>Penghasilan &amp; Pemprosesan</h3> <div style="display: flex; justify-content: space-around;"> <div data-bbox="49 1540 336 1775">  <p>Berganding bahu dengan petani menanam tanaman.</p> </div> <div data-bbox="340 1540 627 1775">  <p>Menghasilkan dan mencari sumber komoditi.</p> </div> <div data-bbox="631 1540 1115 1775">  <p>Menyimpan, memproses dan mengangkut barangan di seluruh dunia.</p> </div> </div>			<h3>Nutrisi Haiwan &amp; Protein</h3>  <p>Mengembangbiakkan dan memberi makan haiwan; memproses haiwan untuk produk protein.</p>	<h3>Makanan dan Bioindustri</h3>  <p>Menjual bahan mentah, penyelesaian siap dan perkhidmatan kepada pengilang, pelanggan perkhidmatan makanan dan peruncit makanan.</p>
<h3>Makanan dan Bioindustri</h3>  <p>Memproses komoditi menjadi makanan berjenama, makanan, bahan api, bahan mentah dan bioindustri.</p>	<h3>Rantai Bekalan Pertanian</h3> <h3>Pemiagaan &amp; Pasaran Modal</h3>  <p>Menyediakan pandangan dan penyelesaian pengurusan risiko kepada rakan kongsi kami.</p>			

## Kami berkhidmat untuk

 <p>Petani</p>	 <p>Pengilang</p>	 <p>Pengguna</p>
 <p>Peruncit makanan</p>	 <p>Pelanggan Perkhidmatan Makanan</p>	